
REFERAT bestyrelsesmøde 11. oktober 2022 
kl. 19 i mødelokale i hallen 
 

Til beslutning: 

• Evaluering af træning: udsendes inden for en uge 

• Tilmelding af turneringshold, herunder evt. møde med holdkaptajner: Søren indkalder til  møde 

med holdkaptajnerne hurtigst muligt – Mikael deltager også. 

• Indkøb af bolde til vintersæson - skumbolde og grøn-prik bolde til salg. Der skal indkøbes en kasse 

grønne bolde i rør, som vi sælger til medlemmerne. Vi indkøber også skumbolde til træning.  

 

Til drøftelse: 

• Opfølgning på møde med Johannes 20-09: eksponering af skumtennis lokalt, hvis vi indsender 

noget. Ift. Fondsansøgninger tager Henrik fat i Johannes. Juniortræning starter op i morgen. Der er 

pt. kun 1 tilmeldt. 

• Hvordan kan vi bedre udnytte skærmen i den nye sæson? Frem mod sæsonstart afholder vi demo i 

bestyrelsen. Henrik tager tv’et med hjem. 

• Terrassen. Der skal ny armering til. Jacob har sendt materiale, Lars præsenterer på mødet. OK til at 

indkøbe nye jerndrager. Lars sender budget ud, når der er indhentet pris og der godkendes via mail. 

Niels og Jacob er på sagen.  

• Sponsorarbejde: Fakturering af småsponsorer er udsendt. Susan følger op på dem som ikke har 

betalt. Gitte kommer med oplæg til udvikling af vores sponsortilbud/sponsorpakker til næste møde. 

 

Arrangementer og events: 

• Skumtennis Arrangement for Voksen intro: Susan finder to fredag aftener, hvor der laves events for 

den seneste 2 års voksenintrohold. 

• Events i løbet af vinteren - Skal vi evt. afholde et par events  i Slagelse - hvem ønsker at være 

ansvarlig for det? 16.12: jule-skum. Der serveres HB øl, man skal have nissehue på kl. 18. Maj-

Britt/Tine står for invitation og event. Slagelse events: 3. uge i november og uge 8. Susan snakker 

med Slagelse 

 

Synlighed og kommunikation 

• Facebook - orientering omkring events i vintersæson-  

• DGI arrangementer skal kommunikeres bedre, skal ske via vores facebook + Susan kan kontaktes 

ved spørgsmål. Vi lægger også et link på hjemmesiden til DGI (Søren lægger på).  

 

 

Opfølgning på tidligere beslutninger 



• Helårsbaner: Søren har møde med Steen Hahn og Frode, hvor man idegenerer, finder priser og 

tilbud mhp. forelæggelse i bestyrelsen. 

Evt. 

• LED/SPOT: LED-bånd til mini tennisbanen 

• Bente Pedersen ønsker fortsat en kurv til glemte sager, da bl.a. ketcher ikke kan komme i skuffen 

beregnet til glemte sager. Der indkøbes en ketcher-holder 

• Udfordringstavlen: Susan kigger på den og flytter deltagerne ift. resultater fra klubturnering. Nye 

spillere, der har flere års tenniserfaring placeres i forhold til deres niveau. 

•  Introspillere skal lære om banevedligehold: hvornår skal man vande, hvor meget, feje, ordne osv.+ 

at man lægger på facebook og infotavle hvordan man gør – der udarbejdes en video 

• Juniorafdeling er for usynlig og om der er brug for det. Tine vil gerne og snakker med Mikael om 

opgaven 

• Der laves træningstavler 80 x100 cm. Som skal sidde omme ved minitennisbanen, da flere benytter 

slagmuren hele året. 

• Strømmen fra lågen tages ikke i vinter 

• Henrik kontakter Kasper fra Cool Sport omkring de udfordringer der har været, som er meddelt fra 

medlemmerne. 

• Tennisrejser: Det er ikke muligt selv at arrangere tennisture til konkurrencedygtige priser ift. DGI. 

Det skal meldes mere åbent ud.   

• Standerhejsning 6. maj 2023 kl. 10.+ voksenintro 

• LJ plant står for beskæring af lærk og Jacob og Niels står for buskrydningen 2-3 gange i løbet af året. 

De sparede penge går til klubfesten. 

 

  

 

Rulledagsorden 

- Boldmaskine skur skal optimeres 

- Sponsor pakketilbud 

- Helårsbaner. 

- Oldfrue 

- Der udarbejdes et ordensreglement for brug af klubhuset? 

- Aktiviteter i sæson 23 

- Forberedelse af generalforsamling 

- Tennisblad – som udsendes til medlemmerne og det skal være lækkert, sponsor betalt? 

- Træningstilbud 


